

- ❖ 学会公告
- ❖ 环球孔院
- ❖ 汉教动态
- ❖ 社会关注
- ❖ 会议信息
- ❖ 项目信息
- ❖ 职位信息

 **世界汉语教学学会通讯**
SHIJIE HANYU JIAOXUE XUEHUI TONGXUN

 **历届国际汉语教学研讨会**

 **《世界汉语教学》**

尼山世界文明论坛

孔子学院大会
Confucius Institute Conference

 **国家汉办/孔子学院总部**
Hanban (Confucius Institute Headquarters)

 **网络孔子学院**
CONFUCIUS INSTITUTE ONLINE

 **孔子学院院刊**
Confucius Institute Publications

 **国家汉办/孔子学院总部年度报告**
Hanban/Confucius Institute Headquarters ANNUAL REPORT

 **HSK 汉语考试**
BCT YCT Chinese Test

 **汉语国际教育硕士专业学位**
Master of Teaching Chinese to Speakers of Other Languages

 **志愿者之家**
Volunteer Life

首页 » 综合信息 » 会议信息

第十一届高校对外汉语教学国际研讨会——英国大学汉语教师协会

来源：英国大学汉语教师协会 (BCLTS)

发表日期：2013-01-18

第十一届高校对外汉语教学国际研讨会

英国大学汉语教师协会

第十一届“高校对外汉语教学”国际研讨会定于2013年7月3日至7月5日在英国诺丁汉大学召开。届时英国、中国及世界各地知名学者、专家、语言教师将广泛深入探讨对外汉语教学的动态和趋势，分享教学理念、教学思路以及教学策略和方法，并交流教学经验。欢迎世界各地的专家、学者、教师积极投稿，踊跃参加。

根据会议主题，可围绕（但不局限于）以下方面投寄论文摘要：

听说读写教学，语音语调/汉字教学，翻译教学，网络动态语言教学，跨文化交际，语言教学与研究，欧洲语言框架，课内外教学活动，大纲设计及教材编写

论文摘要：

- 论文题目
- 摘要正文：英语200-240 字或汉语 260-300 字
- 第一作者姓名、任职机构以及联系方式。若论文有多位作者，请注明顺序。
- 论文摘要请以Microsoft Word格式书写，并上载至：

Dr. Minjie XING: minjie.xing@manchester.ac.uk

重要日期：

- 2012年4月29日论文摘要投稿截止
- 2012年5月20日发出论文摘要接受通知以及邀请信
- 2012年6月10日会议报名截止

会议工作语言为英语、汉语。会议发言时间为20分钟。

我们期待您提交论文，并欢迎您的到来！

英国大学汉语教师协会

CALL FOR PAPER

The 11th BCLTS International Conference on Innovation and Consolidation in Learning and Teaching Chinese

Wednesday 3rd July - Friday 5th July 2013

University of Nottingham, UK

The British Chinese Language Teaching Society (BCLTS) is pleased to announce that the 11th BCLTS International Conference will take place from Wednesday 3rd July 2013 to Friday 5th July 2013 at the University of Nottingham, UK. It will be a great opportunity for colleagues to share expertise on the following themes, and papers in other areas relevant to teaching and learning Chinese are also welcome:

Beyond beginners: sustaining Chinese language learners

- *Arouse and sustain students' interests*
- *Recognize and/or write characters*
- *Four tones and intonations*
- *Out-of-class activities and local/global language communities*

Beyond the target language: teaching translation and interpreting

- *Language contact and translation studies*
- *Translator and interpreter training in higher education*
- *Collaborative learning in translator education*
- *Teaching literature, scientific and technical translation*

Beyond classrooms: e-learning and mobile learning

- *i-phone/i-pad and online resources used in learning Chinese*
- *online audio-video materials and dictionaries used in learning Chinese*
- *excel/tablets and other mobile facilities used for learning vocabulary*
- *blackboard/webCT etc. integrated with classroom teaching*

Beyond linguistics: social, cultural and intercultural competence

- *Chinese language partner and Chinese language corners*
- *Intercultural encounters while learning Chinese*
- *Interaction with Chinese native speakers on/out of campus*
- *Interaction with learners of other languages*

Beyond teaching: research, renovation and reinforcement

- *Collaborative and transformative learning*
- *Impact of research on teaching*
- *Second language acquisition and language teaching pedagogy*
- *Autonomous and independent learning*

Beyond the UK: Common European framework

- *Common European framework for Chinese*
- *Syllabus design and implementation*
- *Assessment (oral, written, coursework)*
- *Textbooks, workbooks, teaching materials, exercises*

Abstracts are now invited. BCLTS members, associate members and researchers/practitioners from in and outside the UK are welcome to join us in the conference. By bringing together colleagues working on teaching Chinese as a foreign language, this conference will afford the opportunity for renewing old acquaintances, making new contacts, and networking across the UK and beyond.

Guidelines for abstract submission:

1. Title of the paper
2. Full name and affiliation of the author(s)
3. An abstract of approximately 200-240 words in English or 260-300 in Chinese
4. The corresponding author's e-mail, postal address, and telephone numbers

Abstract submissions should be sent as an email attachment to Dr Minjie XING: minjie.xing@manchester.ac.uk

Deadline for abstract submission: Monday 29th April, 2013

Date of notification of results: Monday 20th May, 2013

Registration deadline: Monday 10th June, 2013

The working languages of the conference will be English and Chinese. Individual papers will be given 20 minutes (15 minutes presentation plus 5 minutes discussion) if accepted.

Please feel free to forward this call for papers to those who might be interested in this conference.

[关于我们](#) | [联系我们](#) | [帮助中心](#) | [网站地图](#)

世界汉语教学学会 - The International Society for Chinese Language Teaching

如有任何疑问或建议请与我们联系，本站内容版权所有：世界汉语教学学会，未经许可不得转载

Copyright 1999-2009 All rights reserved